
Verdiepingsvisie centrum Offenbeek

Aanvullende informatie naar aanleiding van commissiebehandeling

Toezegging: Wethouder Heesakkers zegt toe de reden voor het niet mogen aanpassen van de 
bestaande bomenstructuur en of dit geldt voor alle bomen op de Offenbekermarkt, na te zenden aan 
de raad.

Antwoord: Het algemene beleid van de gemeente is dat we bestaande bomen erg waardevol vinden 
en deze niet kappen als ze goed gezond zijn. Binnen deze parkzone zijn de bestaande bomen als 
geheel ook erg waardevol, omdat ze veel schaduw geven, natuur- en belevingswaarde hebben en de 
parkachtige sfeer versterken. We vinden het daarom belangrijk dat de bomenstructuur als geheel in 
deze parkzone blijft bestaan, maar dat wil nog niet zeggen dat er geen veranderingen mogen 
optreden of individuele bomen gekapt mogen worden.

Zo is het bij het realiseren van de noodzakelijke wateropvang niet haalbaar om alle bomen te 
behouden. We kunnen er dan voor kiezen om vooral de lindes te laten staan, want die hebben als 
inheemse soort veel waarde voor vogels en insecten. Uitheemse en zieke bomen verwijderen we dan 
juist wel om ruimte te geven aan de waterberging. Na het aanleggen van de waterberging kunnen we 
de parkzone aanvullen met nieuwe bomen die betekenis hebben voor de biodiversiteit en de beleving. 
Hiermee wordt de zone naar verloop van tijd zelfs nog waardevoller voor deze functies.

Omdat er zowel voor al na de realisatie van de waterberging veel bomen in de parkzone aanwezig 
zijn, zal de bomenstructuur als geheel intact blijven. Een en ander zal ook blijken in de latere 
uitwerking van de plannen, waarbij we gedetailleerder naar de individuele bomen gaan kijken.

Vraag: hoeveel subsidie is er beschikbaar gesteld voor het carillon in Offenbeek?

Antwoord: Er is voor het carillon in Offenbeek € 25.000 aan subsidie beschikbaar gesteld: € 14.500 
betreft de investeringen in restauratie e.d. van de klokken en € 10.500 resteert voor herplaatsing van 
het carillon.


